
1

Jätelautakunta Tornio

Lähettäjä: Anita Seppänen <seppasenanita@gmail.com>
Lähetetty: 16. lokakuuta 2019 11:17
Vastaanottaja: Jätelautakunta Tornio
Aihe: Lausunto jätehuollon palvelutason luonnoksesta

Seurantamerkintä: Seuranta
Merkinnän tila: Merkitty

Kemi-Karihaaran omakotiyhdistyksen hallituksen kokouksessa 15.10.2019 tuotiin 
esille seuraavat asiat liittyen Perämeren jätelautakunnan lausuntopyyntöön. 
1. Kiinteistökohtainen jätteen määrä on vähentynyt, koska kierrättäminen ja lajittelu 
ovat itsestäänselvyyksiä ja kaikkien mielestä erilaisia keräyspisteitä on Kemin 
alueella riittävästi. 
2. Jätteen lajittelusta aiheutuu kustannuksia jätehuollolle, mutta koska hankalaa 
jätettä tulee entistä vähemmän, yhdistys pitää tärkeänä että kustannukset eivät 
karkaa. Kuukaudessa 20 euroa tuntuu sopivalta hinnalta, joka sisältää perusmaksun, 
kiinteistökohtaiset tyhjennykset nykyisillä määrillä (talviaikaan kerran kk, kesällä 2 
kertaa kk) ja jäteaseman neljä käyntiä, kuten nykyään. 
3. Kaikkien tulee kiinnittää huomiota jätteen vähentämiseen, ei vain nuukien 
ikäihmisten, jotka osaavat homman. Kotiin jaettu Kierrätysopas saa kiitosta. 
Markkinointia ja mainostamista lajittelusta ja kierrättämisestä pitää olla. Päiväkoti-
koulukampanjat pitää laajentaa työpaikoille ja sitä kautta asiakkaille (palvelukodit, 
sairaalat, kotihoito, kauppa, harrastaminen jne.) 
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